

Styremøte 02.03.22

Tilstede; Petter, Lena, Lina, Linn, Sindre og Marte.

Saksliste;

1. Hall
2. Økonomigruppe
3. Styret
4. Treningsavgift
5. Avslutning
6. Eventuelt

Sak 1.

Uheldige hendelser i hallen. Garderobene mot hallen skal låses opp til og etter trening. Hvis ikke bedring låses hallen og kun de som har trening får inn.

Sak 2.

Helst 4-5 i økonomigruppe.

Sak 3.

Rollene må besettes innen august. Kasserer og økonomigruppe må inn. Sak til styret; forslag til rullering av foreldre i laggruppene i økonomigruppe.

Sak 4.

Fakturerer for 2/3 av sesongen, enstemmig i styret.

Sak 5.

6 april, alle samles i hallen kl 17:30-19:00.

Sak 6.

Ønsker og investere i røykmaskin og lyskaster, sjekkes ut pris.

Kompensasjon for 4 juldagsfesten, fikk 90.000kr.

J14 til høsten, hør med Rørvik om eventuelt samarbeidslag.

Hyller/reoler og kroker til lagring må kjøpes.